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Abstract (en)
The apparatus is equipped with a printing head (1) associated with displacement members for executing a relative displacement of the printing
head and of a document to be printed, in at least one direction of displacement (10), the printing head comprising a series of printing members (13)
spaced from one another in the direction of displacement (10) at an effective spacing distance d greater than a reference spacing distance, whilst the
displacement is executed at a rate corresponding to the reference spacing difference, so that an overlap between the successive printed bands is
ensured. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif est équipé d'une téte d'impression (1) associée a des organes de déplacement pour effectuer un déplacement relatif de la téte
d'impression et d'un document a imprimer selon au moins une direction de déplacement (10), la téte d'impression comportant une série d'organes
d'impression (13) espacés les uns des autres selon la direction de déplacement (10) d'une distance d'écartement effective d supérieure a une
distance d'écartement de référence tandis que le déplacement est effectué selon un pas correspondant a la distance d'écartement de référence de
sorte que I'on assure un recouvrement entre les bandes successives imprimées. <IMAGE>
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